
Protokół  nr 3/0012.6/2024-2029

z posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji nr 2

z dnia 9 października 2024 r.

 

Komisja Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  w składzie:

 

1. Mzyk Marek – przewodniczący

2. Mzyk Serafin – zastępca przewodniczącego

3. Brol Sylwia– członek  (nieobecna)

4. Mercik Grzegorz – członek

5. Mzyk Serafin – członek 

Z zaproszonych gości:

1. Ilona Robok – przewodnicząca Rady Gminy Boronów

2. Krzysztof Bełkot – wójt Gminy Boronów

3. Elżbieta Duda – skarbnik Gminy Boronów

Ad. 1

Przewodniczący  Komisji  Marek  Mzyk  na  podstawie  listy  obecności  stwierdził

prawomocności obrad i otworzył posiedzenie komisji.

Ad. 2

Po  odczytaniu  proponowanego  porządku  obrad  członkowie  Posiedzenia  Komisji  w  dniu

9 października 2024 r. jednogłośnie przyjęli następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał podatkowych w Gminie Boronów na 2025 rok.

4. Omówienie projektów uchwał oraz materiałów na kolejna sesję.

5. Sprawy różne.

6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 3

Skarbnik  Gminy  Pani  Elżbieta  Duda  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  podatku

od nieruchomości oraz projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych.

Pani Skarbnik Elżbieta Duda przekazała, że jak co roku o tej porze Rada podejmuje decyzję

o wysokości stawek gminnych podatków obowiązujących w następnym roku kalendarzowym.

W związku  z  tym,  że  GUS ogłosił  niecałe  5% podwyżki  w  przygotowanych  projektach

uchwał jest również propozycja podwyższenia obowiązujących stawek o 5%.



Padło  pytanie  odnośnie  wytycznych  ministerialnych  –  czy  to  faktycznie  jest  5%?  Pani

Skarbnik wyjaśniła, że jednak wytyczne ministerialne to niecałe 3%, jednak to Rada decyduje

ile wyniesie podwyżka podatku.

Po  przeanalizowaniu  kilku  propozycji  stawek  i  przeprowadzonej  dyskusji  zebrani

zaakceptowali zaproponowaną 5%podwyżkę podatku od nieruchomości.

Członkowie  komisji  wyrazili  zdanie,  że  podatek  od  środków  transportowych  powinien

pozostać na dotychczasowym poziomie.

Ad. 4

Skarbnik Gminy Pani  Elżbieta  Duda omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  zmian budżetu

Gminy Boronów na 2024 rok oraz zmianę WPF. Udzieliła również wyjaśnień za zapytania

członków komisji.

Wójt  Gminy  Krzysztof  Bełkot  omówił  przedstawione  projekty  uchwał  oraz  udzielił

odpowiedzi na zapytania członków komisji.

Pan Wójt Krzysztof Bełkot przekazał, że w związku z odbytymi wyborami sołtysów na nową

kadencję  uzasadnionymi  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  poboru  w  drodze  inkasa.

Zaproponowano podniesienie  procentu  wynagrodzenia  dla inkasentów od zainkasowanych

kwot,  jednak  jak  po  szerszym przeanalizowaniu  projektu  uchwały  ustalono,  że  wysokość

wynagrodzenia  pozostanie  na  starym  poziomie  natomiast  zostaną  podwyższone  diety  dla

sołtysów

Ad. 5

W sprawach różnych poruszono temat chęci zakupienia terenu przy prywatnym przedszkolu

przez jego właściciela.

Kolejnym  tematem  były  nagrody  dla  pracowników  GOK  za  prace  przy  Dożynkach

Powiatowych oraz wynagrodzenie pracowników urzędu, którzy również byli zatrudnieni przy

organizacji Dożynek.

Ad. 6

Posiedzenie zostało zakończone.

Przewodniczący 

                                                                                  Marek Mzyk


